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Verslag vergadering Adviescommissie Cultuurhistorie 11 september 2003 
 

Aanwezig:  
 
voorzitter:  Wethouder R.v.Dooren 
1
e
 secretaris:  C.Umlauf 

Leden:   A.Coonen, B.de Fraiture, F.Hendriks, W.Nouwen, W.De Vreeze 
Overig:   J.Ubachs, J.v.Cauteren 
 
Afwezig:   
 
leden:   Dhr.E.Haanen 
 

 

1. Opening. 

 
2. Mededelingen. 

Dhr.J.v.Cauteren wordt voorgesteld als (tijdelijke) vervanger voor Piet 
Hermans. 
  

3. Notulen vergadering 14 augustus 2003. 

Akkoord 
 

4. Vaststellen agenda. 

Akkoord 
 

5. Ingekomen stukken 

Geen 
 

6. Wilhelminasingel 10b en 12 

De voorzitter licht de status tot op heden toe.  
Samengevat: Het B&W advies tot plaatsing van de objecten op de 
gemeentelijke monumentenlijst is niet aangenomen. B&W heeft geadviseerd 
om de huidige gezamenlijke waardestelling voor beide objecten te splitsen en 
te onderzoeken welke functie de gebouwen nog kunnen hebben om 
exploitabel te zijn. Hieraan wordt momenteel gewerkt. 
 
Het eerder verstrekte advies van de commissie tot plaatsing van beide 
objecten op de gemeentelijke monumentenlijst blijft van kracht. 

 

7. Laarveld 

Zie bij punt 8 
 

8. Kampershoek 

Dhr.j.v.Cauteren licht de status van zowel Laarveld als Kampershoek toe. 
Samengevat: Er is m.b.t. beiden gebieden een rapport verschenen waarin de 
archeologische waarde vermeldt staat. Tevens zijn er boringen gedaan, dit 
onderzoek wordt nog uitgegeven. Er zijn offertes aangevraagd voor 
onderzoek middels proefsleuven. 
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Mevr.de Fraiture vraagt op bij planvorming (reeds bij offerte-aanvraag) 
rekening kan worden gehouden met archeologische elementen. Tevens merkt 
zij op dat proefsleuven belangrijk zijn om concentraties archeologische 
elementen aan te kunnen geven. Volgens haar is het beleid er op gericht om 
te streven naar behoud in situ, gaat dit niet, dan dient er opgegraven te 
worden. 
 
Dhr.Nouwen vraagt om rekening te houden met de kosten (Ruimtelijke 
Ordening). Kampershoek is volgens hem een zeer dringende zaak. Er moeten 
vervolgstappen komen. 
 
Voorgesteld wordt om de eerstvolgende commissie vergadering de stand van 
zaken, omtrent Laarveld en Kampershoek, te bespreken vanuit de oogpunten 
planologie en ruimtelijke ordening. 

 

9. Aanwijzing van Rijksmonumenten door RDMZ 

Deze zijn gepubliceerd. Tot uiterlijk 2 oktober kan men bezwaar indienen. 
Gecorrigeerd wordt dat het er geen 45 zijn, aangezien een aantal objecten tot 
één complex (één monument) behoren. 
 
Opgemerkt wordt dat een aantal schouwbunkers bij de Kazernelaan er niet op 
staan. Dit zal bij het RDMZ gecheckt worden. 
 

10. 27 Oktober sollicitatiegesprekken nieuwe Csie leden 

 

11. Uitnodiging van Werkgroep Behoud  Lichtenberg 

Voor rondleiding 2 oktober 14.00 uur 
 

12. Volgende vergadering 30 oktober  

 

13. Rondvraag 

Dhr.Ubachs informeert naar archeologische cultuurhistorische kaart. 
Mevr. de Fraiture deelt mede dat ca. aan het eind van dit jaar/ begin nieuwe 
jaar namens de provincie en het ministerie van OCW een nieuwe wet m.b.t. 
archeologie komt (verdrag van Malta). 
Dhr.v.Cauteren sluit punt 8 uit Actielijst van 14 augustus (archeologisch 
waardevolle terreinen uitzoeken) kort met dhr.Nouwen. 
Dhr.v.Cauteren vraagt waar de archeologische vondsten van Laarveld, 
Molenakker en Kampershoek blijven. Mevr.de Fraiture merkt op dat de 
provincie hier achteraan zal gaan. 
Dhr. Nouwen vraagt naar de status m.b.t. het gebied bij de klei-oven (Biest). 
Dit is aangewezen tot Rijksmonument en ligt t/m 2 oktober ter visie voor 
eventuele bezwaarschriften. 
Dhr. Nouwen vraagt hoe het zit met de subsidie uit het Prins Bernard 
Cultuurfonds. De stichting dient officieel een verzoek in te dienen. (e.e.a. zal 
ter info aan Piet Hermans voorgelegd worden). 
De voorzitter vraagt of het bezwaar op een aanlegvergunning i.v.m. 
stuifduinen van het project Kinderpretland in deze commissie thuishoort. 
Volgens de leden is dit echter een natuurhistorische/ecologische 
aangelegenheid en geen cultuurhistorische. 
 
De voorzitter bedankt eenieder voor zijn komst en sluit de vergadering. 


